
Zápis z 4. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 9.9.2019 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově 
 
Účast: p. Borský, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. Nezval, p. ing. Otruba, 
p. Piňos, DiS., p. Sušeň, p. ing. Svoboda, p. Vrána, p. Vymazal, p. ing. Zapletal, pí Mgr. Zelená 
Omluvena: pí Ambrožová 
Zapisovatel: p. ing. Kocourek 
Návrhová komise: p. ing. Svoboda, p. Vrána 
Ověřovatelé zápisu: p. ing. Otruba, p. Sušeň 
 
Program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2) Kontrola plnění usnesení uložených na minulých jednáních zastupitelstva města. 
3) Informace o činnosti finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
4) Informace o investičních akcích Města Plumlov. 
5) Zrušení regulačního plánu Plumlov, Na Balkáně. 
6) Nabídka vstupu a zakoupení akcií Servisní společnost odpady Olomouckého kraje, a.s.. 
7) Prodej pozemků: 

a) p.č. 766 – ostatní plocha o výměře 54 m2 v k.ú.Plumlov, 
b) p.č. 877/13 o výměře 16 m2 – ostatní plocha a p.č. 877/14 o výměře 63 m2 – ostatní plocha, oba 

v k.ú. Žárovice. 
8) Rozpočtové opatření Města Plumlov č.6/2019. 
9) Diskuse. 
10) Závěr. 
 
 
K bodu 1: 
4.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájila paní starostka G.Jančíková v pondělí 9.9.2019 cca 
v 17.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově. Přivítala přítomné a uvedla, že je 
přítomno 13 členů zastupitelstva (paní L. Ambrožová se omluvila, p. Piňos se dostaví s malým zpožděním) 
tzn. dnešní jednání je usnášeníschopné. Do funkce zapisovatele navrhla přítomným určit p. ing. Kocourka, 
do návrhové komise doporučila jmenovat pana ing. O. Svobodu a pana M. Vránu, za ověřovatele zápisu 
pana ing. M.Otrubu a pana A. Sušeně. Nikdo z přítomných neměl připomínky – jmenování zapisovatele, 
složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-4/2019/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo jmenování ing. F.Kocourka 
zapisovatelem jednání 4. zasedání ZMP.    Hlasování: 13 hlasů pro. 
UZ-4/2019/1/2 – ZMP schválilo složení návrhové komise: p. ing. Svoboda, p. Vrána a jmenování 
ověřovatelů zápisu: p. ing. Otruba, p. Sušeň.    Hlasování: 13 hlasů pro. 
 
Paní starostka seznámila přítomné s navrženým programem dnešního jednání zastupitelstva města. 
Program byl členům zastupitelstva města rozeslán elektronickou poštou, byl vyvěšen na úředních deskách. 
Pan ing. Zapletal se dotázal, co bude projednáváno v rámci bodu 6 (odpady) – paní Jančíková mu 
odpověděla, že budou doplněny informace podané na pracovní poradě a předpokládá, že budou vzaty na 
vědomí. Další dotazy nezazněly – program byl jednomyslně odsouhlasen. 
UZ-4/2019/1/3 – ZMP schválilo program 4. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova dne 9.9.2019. 
         Hlasování: 13 hlasů pro. 
 
K bodu 2: 
Paní starostka provedla kontrolu plnění usnesení uložených na minulých zasedáních zastupitelstva města. 
Uvedla, že na minulém zasedání zastupitelstva města jí byl společně s místostarostou uloženy úkoly 
spojené se zadáváním veřejných zakázek malého rozsahu. V minulém týdnu rozeslala členům 
zastupitelstva návrh „vzorových“ zadávacích podmínek, které zpracoval pan ing. Otruba, dokument byl 
diskutován na jednání rady města. 
 
Do zasedací místnosti se dostavil pan T. Piňos, DiS. (17.10) – přítomno je 14 členů zastupitelstva města. 
 
K dalšímu ukládacímu usnesení paní starostka řekla, že členům zastupitelstva města bylo odesláno 
„vyúčtování“ dokončených investičních akcí (oprava městského úřadu, chodník…). Na pracovní poradě 
členů zastupitelstva konané dne 2.9.2019 měl p. ing. Otruba připomínky k fakturaci víceprací a méněprací 



na rekonstrukci budovy městského úřadu, tyto byly tlumočeny zhotoviteli prostřednictvím technického 
dozoru, ale dosud nebyly doručeny „opravené“. 
Posledním úkolem uloženým na 3. zasedání ZMP byl požadavek, aby v zápise z jednání rady města byly 
uváděny cenové nabídky všech firem, které se veřejné zakázky zúčastnily – toto už se podle slov paní 
starostky děje. Na pracovní poradě byl tento požadavek rozšířen i na veřejné zakázky vyhlašované 
příspěvkovými organizacemi – i toto už je uvedeno „do praxe“. 
 
Přítomní dále mluvili o vzorových zadávacích podmínkách zakázek malého rozsahu, slova paní Jančíkové 
doplnil pan ing. Otruba, který uvedl, že „cena“ nemusí být jediným hodnotícím kritériem, rada města může 
nastavit vícekriteriální hodnocení (datum dokončení díla, doba záruky). Rozvinula se krátká debata o 
možných „hodnotících kritériích“, pan ing. Otruba upozornil na praxi, kdy mohou firmy „podseknout“ 
nabídkovou cenu a poté se snaží uplatnit vícepráce. Paní Jančíková zmínila, že pro každou veřejnou 
zakázku „nastavuje“ rada města specifické zadání. Materiál rozeslaný ing. Otrubou je „doporučením“, jak 
postupovat, ale nikoliv „dogmatem“, které nemůže být změněno… 
Pan Piňos se dotazoval, zda se v rámci veřejné zakázky otevírají podané nabídky současně – paní 
starostka mu odpověděla, že všechny obálky jsou otevírány současně za účasti členů hodnotící komise. 
Mimo to pan Piňos doporučoval vedení města přesně specifikovat „zadání“ zakázky – zmiňoval konkrétní 
případ – výstavbu chodníku od bankomatu. Pan místostarosta Nezval oponoval, že všechny oslovené firmy 
měly stejné ústní informace, ty jim byly sděleny při osobním jednání. Paní Jančíková řekla, že by předmět 
zakázky musí být specifikovány v písemné podobě. 
Další část debaty byla vedena o „smysluplnosti“ směrnice Města Plumlov o zadávání zakázek malého 
rozsahu. Pan Nezval uváděl na příkladu nákupu elektrokol do ATC směrnici jako „svazující“, kdy nemohou 
být přesně „specifikovány“, což však v případě jiných veřejných zakázek je podle slov p. ing. Otruby a 
Piňose „dobře“ (hospodaří se s penězi daňových poplatníků). Naše vnitřní směrnice jde nad rámec zákona, 
ani kraj (poskytovatel dotace) nemá žádné doplňující podmínky pro výběrová řízení. Pan Piňos požádal o 
zvážení, aby cenové nabídky firem byly zveřejněny na webových stránkách města, což by podle jeho slov 
byl krok k transparentnosti veřejných zakázek. O jeho návrhu nebylo hlasováno. 
UZ-4/2019/2/1 – ZMP vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení přijatých na minulých zasedání ZMP. 
 
K bodu 3: 
Předsedové Finančního i Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Plumlova na dotaz paní starostky sdělili, 
že se v období od minulého jednání ZMP jimi vedené výbory nesešly. 
UZ-4/2019/3/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZMP 
v minulém období. 
 
K bodu 4: 
Paní starostka zevrubně informovala přítomné o připravovaných resp. probíhajících investičních akcích. 
a) energetické úspory – městský úřad – akce je stavebně dokončena, byly vyměněny plynové kotle, 

instalována nová okna a vstupní dveře, zateplen strop, zhotovena nová fasáda, proběhne finanční 
vypořádání vůči poskytovateli dotace (SFŽP), 

b) energetické úspory – DpS Soběsuky – nové plynové kotle jsou funkční, předány uživateli, bude 
„vypořádána“ dotace, 

c) „vysoký“ zámek – akce na sanaci vlhkosti je dokončena, byly provedeny vápenné omítky, na rok 2020-
2021 je připraven projekt na sanaci vlhkosti v baště – odstranění omítek, elektroosmóza, odstranění 
podkladních vrstev dlažby na terase, položení nové „skladby“, 

d) cyklostezka – je zpracován prováděcí projekt stavby, bude připraven výběr zhotovitele, máme příslib 
dotace z ITI, řeší se způsob spolufinancování ve spolupráci s Obcí Mostkovice a Olomouckým krajem, 

e) hasičská cisterna – je dokončováno výběrové řízení na dodavatele automobilu, máme rozhodnutí MV 
ČR (dotace 2.500.000,- Kč) a Olomouckého kraje (300.000,- Kč), bude podepsána kupní smlouva, 

f) chodníky – proběhne výběr zhotovitele na výstavbu chodníku – směr Soběsuky, získali jsme dotaci ze 
Státního fondu dopravní infrastruktury, „zopakovat“ by se měla žádost o dotaci na výstavbu chodníku 
– směr hřbitov, pokračuje se v přípravě rekonstrukce chodníků u zdravotního střediska, 

g) uspěli jsme se žádostí o dotaci na opravu místní komunikace Na Stráži, stavbu bude realizovat firma 
STRABAG, a.s. v průběhu září 2019, 

h) probíhá rekonstrukce sociálního zázemí v šatnách na fotbalovém hřišti, 
i) připravuje se revitalizace parčíku v Hamrech a rekonstrukce sociálního zařízení na tamním osadním 

výboru, 
j) získali jsme dotaci Olomouckého kraje na rozšíření kamerového systému, 



k) připravuje se výběr dodavatelské firmy na realizaci 1.etapy výstavby kanalizace v ATC ŽRALOK 
Plumlov – i tato akce byla podpořena dotací Olomouckého kraje, vlastní prostředky by měly být 
uhrazeny z rezerv KZ Plumlov, p.o., 

l) pokračují projekční práce na přípravě rekonstrukce veřejného osvětlení a výstavbu splaškové 
kanalizace v Hamrech, 

m) bylo vyhodnoceno výběrové řízení na zpracovatele projektu na rekonstrukci vodovodu v Plumlově, 
n) byl proveden nátěr střechy kulturního domu v Žárovicích, máme zpracovanou studii na rekonstrukci 

systému vytápění v KD, 
o) postupují práce na tvorbě nového územního plánu, paní starostka je pravidelně informována, během 

podzimu by se mělo konat veřejné projednání s občany. 
UZ-4/2019/4/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o probíhajících a připravovaných investičních akcích 
Města Plumlov. 
 
K bodu 5: 
Dalším bodem programu 4.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova byl návrh na zrušení Regulačního 
plánu lokality Plumlov-Balkán. K přednesení úvodního slova vyzvala paní starostka paní M. Chytráčkovou, 
pracovnici stavebního odboru Městského úřadu v Plumlově. Důvodem navrženého zrušení je nesoulad 
mezi textem regulačního plánu a obecně závazné vyhlášky, kterou byl regulační plán vyhlášen. Řekla, že 
mimo to není část regulačního plánu lokality Plumlov-Balkán v souladu s platným územním plánem a odbor 
územního plánování Magistrátu Města Prostějova doporučil jeho zrušení. Její slova doplnila paní starostka 
a navrhla hlasovat o zrušení regulačního plánu.  
UZ-4/2019/5/1 – ZMP schválilo záměr zrušení Regulačního plánu Plumlov Na Balkáně, jehož závazná část 
byla vyhlášena Obecně závaznou vyhláškou č. 1/2006 schválenou dne 15. 2. 2006 včetně změny č. 1 
Regulačního plánu Plumlov Na Balkáně vydané opatřením obecné povahy dne 3. 5. 2017 s nabytím 
účinnosti dne 20. 5. 2017.      Hlasování: 14 hlasů pro. 
UZ-4/2019/5/2 – ZMP schválilo žádost obce o pořízení zrušení Regulačního plánu Plumlov Na Balkáně 
odborem územního plánovaní a památkové péče Magistrátu města Prostějova ve smyslu ustanovení § 6 
stavebního zákona a pověřuje starostku města ke spolupráci s pořizovatelem. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
Do debaty se přihlásil p. ing. Otruba, který navrhl, aby byl zrušen i regulační plán U Boží muky. Rozvinula 
se diskuse, v níž zaznělo: 
a) paní Jančíková – hovořila o stanovisku občanů bydlících na „staré cestě“, kteří zastávají názor, že tuto 

lokalitu by nebylo vhodné nekoordinovaně zastavět, aktuálně je výstavba regulována – musí být 
dodržena stavební čára, počet podlaží nově povolovaných staveb, 

b) pan ing. Svoboda – řekl, že doporučení odboru územního plánování Magistrátu Města Prostějova je 
zrušit regulační plán U Boží muky až v momentu schválení nového územního plánu, 

c) pan Mgr. Jeřábek – uvedl, že tento bod nebyl zařazen resp. doplněn do programu dnešního jednání a 
nemůže být projednáván. 

O návrhu pana ing. Otruby nebylo hlasováno. 
 
K bodu 6: 
Už v minulosti vznikl spolek Odpady Olomouckého kraje, kterého je Město Plumlov členem prostřednictvím 
Mikroregionu Plumlovsko. Tento spolek i nově zakládaná Servisní společnost odpady Olomouckého kraje, 
a.s. si kladou za cíl „řešit“ nakládání s odpady poté, co bude zakázáno skládkování směsného 
komunálního odpadu. Paní starostka řekla, že díky realizaci projektu intenzifikace třídění odpadu je 
Plumlov „dále“ – množství zbytkového komunálního odpadu klesá. Absolvovala společně s místostarosty 
řadu jednání o budoucí problematice odpadového hospodářství, ale nedozvěděla se „relevantní informace“. 
Celá řada obcí Olomouckého kraje odkládá z obdobného důvodu rozhodnutí o případném vstupu do 
akciové společnosti, proto i paní Jančíková navrhla vzít informace pouze na vědomí. 

UZ-4/2019/6/1 – ZMP vzalo na vědomí nabídku vstupu a zakoupení akcií Servisní společnost odpady 
Olomouckého kraje, a.s.. 
Pan ing. Zapletal se dotazoval, zda bude Plumlov i nadále členem zapsaného spolku Odpady OK – paní 
Jančíková mu odpověděla, že „to“ určitě bude předmětem další diskuse. 
 
K bodu 7: 
Členové zastupitelstva přistoupili k projednání majetkoprávních záležitostí – navržených prodejů pozemků: 
a) úvodní slovo k navrženému prodeji pozemku p.č. 766 v k.ú. Plumlov přednesl p. ing. Zapletal – 

předseda stavební komise, který řekl, že absolvoval s paní starostkou šetření přímo na uvedeném 
pozemku – ten je ve vnitrobloku, obklopený soukromými nemovitostmi, pro potřeby města je 
nevyužitelný, o její prodej požádal vlastník rodinného domu Plumlov č.p. 209, jediným „problémem“ je 



uložená dešťová kanalizace – v zájmu žadatele je její udržení v provozuschopném stavu, navržená 
prodejní cena je 300,- Kč/m2. 

UZ-4/2019/7/1 – ZMP schválilo prodej pozemku p.č. 766 – ostatní plocha o výměře 54 m2 v k.ú.Plumlov za 
cenu 300,- Kč/m2, s tím, že kupující uhradí i veškeré náklady spojené se sepsáním smlouvy a vkladem do 
katastru nemovitostí a pověřuje starostku města k podpisu kupní smlouvy. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
b) prodej pozemků p.č 877/13 pozemků p.č. 877/13 o výměře 16 m2 – ostatní plocha a p.č. 877/14 o 

výměře 63 m2 – ostatní plocha, oba v k.ú. Žárovice okomentoval pan Nezval – zmínil, že pan Marcián 
(vlastník sousedních nemovitostí) chce po koupi „zarovnat“ hranice pozemků, záměr prodeje 
odsouhlasili členové Osadního výboru Žárovice. 

UZ-4/2019/7/2 – ZMP schválilo prodej pozemků p.č. 877/13 o výměře 16 m2 – ostatní plocha a p.č. 877/14 
o výměře 63 m2 – ostatní plocha, oba v k.ú. Žárovice za cenu 300,- Kč/m2, s tím, že kupující uhradí i 
veškeré náklady spojené se sepsáním smlouvy a vkladem do katastru nemovitostí a pověřuje starostku 
města k podpisu kupních smluv.     Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 8: 
V úvodu k projednání návrhu rozpočtového opatření Města Plumlov č.6/2019 řekla paní Jančíková, že 
oproti dokumentu rozeslanému členům zastupitelstva emailem byl doplněn výdaj na pořízení projektu na 
rekonstrukci vodovodu – financován bude z fondu na obnovu vodohospodářské infrastruktury. Pan ing. 
Zapletal zmínil, že výdaje za projektovou dokumentaci na vodovod budou hrazeny až v roce 2020, ale 
podle slov paní účetní musí být „připraveny“ už v době po podpisu smlouvy. 
Komentář k návrhu rozpočtového opatření přednesla paní Vykydalová. Uvedla, že na straně příjmů je 
spolufinancování dotace na podporu cestovního ruchu (elektrokola a výstavba kanalizace v ATC) 
z prostředků Klubového zařízení Plumlov, p.o.. Na straně výdajů jsou vynaloženy finanční prostředky 
z rezerv na financování investičních projektů, na které byla získána dotace: rekonstrukce komunikace Na 
Stráži, výstavba chodníku do Soběsuk, sanace vlhkosti na vysokém zámku (do konce roku bude 
proplacena dotace Ministerstva kultury ČR), další etapa výstavby kamerového systému. Položka „místní 
správa“ byla navýšena o 550.000,- Kč – doplacení rekonstrukce městského úřadu + 150.000,- Kč na 
rekonstrukci sociálního zařízení na OV v Hamrech.  
Paní starostka doplnila slova paní Vykydalové o informaci o zamýšlené žádosti o realizaci pozemkových 
úprav v katastrálním území Hamry – na výsadbu a protierozní opatření je poskytována dotace až ve výši 
100%, ale výdaje s ní spojené by měly být až v rozpočtu roku 2020. Zmínila také finanční dar, který Město 
Plumlov získalo od firmy STAVBROS na organizaci kulturních aktivit – uvažuje se o silvestrovské oslavě, 
ale nikoli tradičním ohňostroji, spíše je zvažován videomaping (bude debatováno s členy zastupitelstva)… 
Pan ing. Otruba se zeptal na změny rozpočtového opatření oproti původně zaslané verzi (před pracovní 
poradou) – bylo vysvětleno paní Vykydalovou. 
Další dotazy k návrhu rozpočtového opatření Města Plumlov č.4/2019 nezazněly. 
UZ-4/2019/8/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření Města Plumlov č. 6/2019. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 9: 
Předposledním bodem programu 4.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova byla diskuse, v níž vystoupili: 
a) pan ing. P.Jančík: 

• rozdal členům zastupitelstva fotografie z realizace oprav místních komunikací v jiném regionu a 
řekl, že by si přál, aby silnice v Plumlově „vypadaly“ stejně, 

• vrátil se k diskusi o výstavbě chodníku k městskému úřadu, ptal se, zda byly přesně specifikovány 
požadavky investora, kritizoval, že v Plumlově jsou opravovány chodníky „bez koncepce“ (různé 
typy a velikosti použitých materiálů) – paní starostkou bylo vysvětleno, že např. dlažba na Tyršově 
náměstí byla konkrétně určena památkáři, 

• apeloval na přípravu kvalitních smluv ze strany města vyžadování kvalitní práce dodavatelských 
firem, připomenul požadavek na opravu cesty a kanalizační vpusti v ulici Na Aleji, 

• dotazoval se na možnosti opravy komunikace od Zlechova – bylo mu paní Jančíkovou 
odpovězeno, že jednání s vlastníkem cesty zatím nevedla k výsledku, 

b) pan Karafiát: vznesl požadavek na výstavbu chodníku podél ulice Rudé armády (naproti městského 
úřadu), paní Jančíková reagovala, že o problému ví, už se na místě byla podívat s projektantem a 
hledá se řešení, 

c) paní Jančíková: zmínila, že se snažíme využívat maximálně dotační tituly, v letošním roce bude 
opravena komunikace u vodojemu, začne se s výstavbou chodníku do Soběsuk, bude zpracována 
žádost o dotaci na vybudování chodníku směrem na hřbitov, její slova doplnil pan Nezval, který řekl, 



že musíme dbát i o rozvoj místních částí – musí se investovat i do Soběsuk, Žárovic a Hamer, 
 
d) paní Frélichová: ptala se, kdy bude opravena ulice Wolkerova, paní starostka jí odpověděla, že jsme 

získali dotaci na opravu ulice Na Stráži, ví o špatném technickém stavu zmíněné ulice, chceme ji dle 
možností opravit, ale jsou lokality, kde není žádná komunikace (Běliska), pan Sušeň doplnil, že v této 
ulici ještě není vybudována splašková kanalizace, paní Frélichová mimo to kritizovala projekt na 
úpravu okolí zdravotního střediska, místní obyvatelům se navržené řešení nelíbí, 

e) pan Frélich: vrátil se k opravě vodovodního řadu, která v minulých dnech proběhla v ulici Wolkerova, 
podle jeho názoru nebyla uzavírka komunikace dostatečně označena a vznikaly dopravní komplikace, 
pan ing. Zapletal (VAK Plumlov-Vícov) přislíbil zlepšení při dalších prováděných opravách, 

f) pan ing. P. Jančík: dotazoval se, kdy budou odstraněny „staré“ nefunkční lampy veřejného osvětlení a 
reklamní tabulky neexistujících firem, 

g) pan ing. Otruba: reagoval na zápis z posledního jednání rady města, na kterém bylo rozhodnuto, že 
na webových stránkách města nebudou zveřejňovány usnesení přijatá na jednáních rady města, 
jediným, kdo z členů rady hlasoval „pro“ zveřejňování, byl pan Borský, navrhl, aby zastupitelstvo 
města tento úkol  radě města uložilo, svůj názor podpořil praxí z jiných měst regionu (Konice, Kostelec 
na Hané, Náměšť na Hané…), 

• k jeho návrhu se vyjádřila paní Jančíková, která argumentovala ochranou osobních údajů, po 
uplatnění této zákonné normy nebude mít text usnesení „vypovídající“ hodnotu, 

• pan ing. Svoboda: podpořil názor paní starostky, informace z jednání rady města jsou předávány 
členům zastupitelstva města, volební strana p. ing. Otruby má zástupce v radě města, uvedl, že se 
rada města snaží dojít ke obecně přijatelnému koncensu, 

• pan ing. Otruba: k vyřčenému doplnil, že má snahu o maximální transparentnost, k čemuž 
zveřejňování usnesení rady města přispěje, 

• pan Sušeň: řekl, že jednání rady jsou neveřejná, nechtěl by, aby docházelo k porušování zákona, 
vznesl by dotaz na příslušný orgán zabývající se problematikou GDPR, 

• paní Švestková: reagovala na návrh pana ing. Otruby a řekla, že jde o bod, který nebyl schválen 
v rámci programu a nemůže k němu být přijímáno usnesení, s jejím názorem pan ing. Otruba 
nesouhlasil, 

• diskusi ukončila paní starostka tím, že některé texty usnesení pošle zmocněnci města pro GDPR 
k posouzení, 

h) pan ing. Otruba: uvedl, že dle jeho názoru má člen zastupitelstva právo v diskusi předkládat návrhy na 
usnesení, 

i) pan Piňos, DiS.,: dotazoval se, zda budou ředitelé příspěvkových organizací „obhajovat“ návrhy 
rozpočtů na příští rok, to mu bylo paní starostkou potvrzeno, řekl, že se domnívá, že náklady střediska 
KZ Plumlov, p.o. „zámek“ jsou vysoké a měl by se snížit příspěvek města, na jeho slova reagovala 
paní Jančíková, pan Zástěra (kastelán) i ředitel KZ (pan Hyndrich), kteří s jeho názorem nesouhlasili, 
nabídli panu Piňosovi osobní schůzku a diskusi na toto téma. 

Nikdo z přítomných se už do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla paní starostkou ukončena. 
 
K bodu 10: 
Paní starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním jednání a 4. zasedání Zastupitelstva Města 
Plumlova ukončila cca v 18.50. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
         Ing. Marek Otruba                    Adolf Sušeň 
 
 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich              Gabriela Jančíková 
         místostarosta města               starostka města 


